

潮游海南

TRENDY HAINAN



豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮
LUXURY CRUISE TOUR OF SANYA BAY
UNLIMITED BEER & BEVERAGES

特别安排 Special Arrangement
亚龙湾海底餐厅午餐
Underwater Restaurant Lunch



童世界海洋乐园
OCEAN PARADISE



天涯小镇
TIANYA TOWN



直升机1KM之旅
HELICOPTER 1KM RIDE



网红夜市
VIRAL NIGHT MARKET



海岛美食 Specialty Cuisine

文昌鸡, 南山素斋, 龙虾鲍鱼海鲜餐
Wenchang Chicken, Nanshan Vegetarian,
Lobster & Abalone Seafood Cuisine



凌云逐海 Sky & Sea Fun Experience



赠送体验直升机1KM之旅
Free Helicopter 1KM ride



豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮+卡拉OK
Sanya Bay Cruise+unlimited beer & beverages+Karaoke



精华景点 Selected Attractions



中国海南海花岛
Ocean Flower Island (Haihua Island)



童世界海洋乐园+表演
Ocean Paradise+performance



亚龙湾国际玫瑰谷
Yalong Bay International Rose Valley



南山文化旅游区
Nanshan Cultural Tourism Zone



天涯小镇
Tianya Town



凤凰岛打铁花
Phoenix Island Iron Flower Show



海口骑楼老街
Haikou Qilou Old Street



网红夜市
Viral Night Market

潮游海南 5天4晚之旅

第一天：槟城 ~ 海口

海口五指山国际酒店/ 同级

(机上用餐)

→ 参考航班：PEN-HAK HU478 2045-0010+1

集合于槟城国际机场，乘搭客机抵达美丽海南岛-海口美兰国际机场。

第二天：海口→三亚

三亚维也纳国际酒店/ 同级

(早/午/晚餐)

【南山文化旅游区+含电瓶车】大型佛教文化园区，108米海上观音是核心看点，汇集各类佛教景观与素斋街区。

【天涯小镇】十里原生态蓝白滨海小镇，充满地中海风情，被称作海南版圣托里尼。

【豪华游船三亚湾+啤酒/饮料任饮+卡拉OK】沉浸式感受三亚湾海面上游船氛围。

第三天：三亚

三亚维也纳国际酒店/ 同级

(早/午/-餐)

赠送体验【直升机 1KM 之旅】低空直升机海上观光 (备注：如遇航空管制，天气/个人原因不能乘坐，恕不能现金回退！)

【海底餐厅午餐】在三亚海底餐厅享用午餐，每一刻都如此美妙。

【网红夜市】从甜到咸，从清爽到浓郁，三亚网红夜市把热带风味装进每一份小吃里。趁着晚风，来这里逛吃，让舌尖装满海南的烟火与甜！

【凤凰岛打铁花】晚间观赏特色火艺表演，璀璨铁花漫天绽放，火舞表演精彩绝伦 (赠送项目，因为刮大风、下雨等天气原因未演出，不作赔偿)

第四天：三亚→海花岛

海花岛欧堡酒店

(早/午/-餐)

【亚龙湾国际玫瑰谷+含电瓶车】以玫瑰浪漫文化为主题，融合花卉种植、文创购物与休闲度假。

【童世界海洋乐园+白鲸表演+海狮海象表演】汇聚白鲸、海狮、企鹅、北极熊、海豚等全球多种海洋生物，让游客与海洋生物零距离接触。

入住【欧堡酒店】，於指定时间集合，步行或乘坐接驳车前往明清美食街，晚餐自理。随后前往【婚礼庄园】观赏灯光秀(如取消，恕不预先通知)。余时，自由活动或返回酒店。

第五天：海花岛→海口 ~ 槟城

(早/-/机上用餐)

→ 参考航班：HAK-PEN HU477 1640-1940

【海口骑楼老街】历史特色老街，遍布海南特色小吃，可自由品尝本地风味美食。

送往海口美兰国际机场，乘搭客机飞返槟城，祝君旅途愉快！



推荐自愿自费：三亚宋城千古情歌舞秀 (RMB300/人)

2个购物站：海味馆，竹炭 (或健康生活馆)

美食品鉴：文昌鸡、南山素斋、龙虾鲍鱼海鲜餐、海底餐厅午餐

赠送：矿泉水 1 瓶/人/天



** 包含：全程机场税，机上用餐，1件 23KG 行李津贴，司机导游小费

** 不含：3个餐，旅游保险，单房差，旅行袋，一切个人消费等

** 行程、景点游览顺序、游览时间仅提供参考标准，具体视天气及游客实际游览情况而定。地接社保留更改之权利。

** 10人成团，16人以上派遣领队 (由包机公司安排)，21人以上可独立成团 (领队单间差自付)。

- 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准，在不可预知情况之下，敝社保留删改行程内容的权力，恕不预先通知。
- 团员受促购买旅游保险，更添保障。 *** 行程中图片只供参考 ***

TRENDY HAINAN 5D4N

Day1 : PENANG ~ HAIKOU

HAIKOU Wuzhishan Int. Hotel/ similar

(MOB)

→ Reference flight : PEN-HAK HU478 2045-0010+1

Assemble at Penang International Airport, board the flight and arrive at Haikou Meilan International Airport, beautiful Hainan Island.

Day2 : HAIKOU→SANYA

SANYA Vienna Int. Hotel/ similar

(B/L/D)

Nanshan Cultural Tourism Zone + Buggy ride, a large Buddhist cultural park centered on the 108-meter Maritime Guanyin Statue, featuring a wide array of Buddhist scenic spots and a vegetarian food street.

Tianya Town. A ten-li original ecological blue-and-white coastal town imbued with Mediterranean vibes, known as Hainan's Santorini.

Sanya Bay Cruise+unlimited beer & beverages+Karaoke all-you-can-drink beer/beverages: Immerse yourself in the wonderful atmosphere of a sea cruise across Sanya Bay.

Day3 : SANYA

SANYA Vienna Int. Hotel/ similar

(B/L/-)

FREE **Helicopter 1KM ride**, low-altitude helicopter sea sightseeing. **(There is no cash refund if stop operating due to reasons)**

Underwater Restaurant Lunch. Enjoy lunch at Sanya's underwater restaurant, where every moment is absolutely magical.

Viral Night Market, from sweet to salty, from refreshing to rich, Sanya viral night markets pack tropical flavors into every snack. Take advantage of the evening breeze, wander and eat here, and let your taste buds be filled with the hustle and bustle as well as sweetness of Hainan!

Phoenix Island Iron Flower Show. Watch a unique fire art performance at night. Brilliant molten iron sparks bloom all over the sky, accompanied by stunning fire dance shows. **(Complimentary activity. No compensation will be offered if the show is cancelled due to strong wind, rain or other bad weather)**

Day4 : SANYA→HAIHUA ISLAND

HAIHUA ISLAND Castle Hotel

(B/L/-)

Yalong Bay International Rose Valley+Buggy ride. Centered on romantic rose culture, it integrates flower cultivation, cultural and creative shopping, as well as leisure vacation services.

Ocean Paradise + Beluga performance + Sea Lion & Walrus performance. Gathers a variety of marine life from around the world, such as beluga whales, sea lions, penguins, polar bears, and dolphins, and displays different species of marine life, allows tourists to have close-distance contact with them.

Check-in **Castle Hotel**. Gather at the designated time, walking or take shuttle bus to **Ming Qing Food Street** - dinner at own expense. Thereafter, walk to **Wedding Manor** to watch the **light show (subject to available)**. Free for own leisure or back to hotel.

Day5 : HAIHUA ISLAND→HAIKOU ~ PENANG

(B/-/MOB)

→ Reference flight : HAK-PEN HU477 1640-1940

Haikou Qilou Old Street. A historic old street lined with authentic Hainanese snacks, where visitors can taste local flavor. Transfer to Haikou Meilan International Airport. Home sweet home !



Suggest Optional Tour : Songcheng Eternal Love Show (RMB300/pax)

2 Shopping Stop : Fish Oil & Sea product center, Charcoal (or Healthy Living Centre)

Complimentary: Daily 01 bottle of Mineral Water

Local Gourmet : Wenchang Chicken, Nanshan Vegetarian, Lobster & Abalone Seafood Cuisine, Underwater Restaurant Lunch



Group depart based on Min.10 adults. Tour Leader will be assigned 16 adults and above.
Independent group based on 21 paxs and above (TL SGL SUPP applies).

Include : All Taxes, Meal On Board, 1 piece of 23KG Check-in Luggage Allowance, Tipping for Local Guide & Driver.
Exclude : 03 Meal, Travel Insurance, Single Room Supplement, Travel Bag and others expenses.

-The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice
-Tour Members are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection. *** Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only***